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Protokół Nr 41 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności 
z dnia 23 listopada 2023 

 
Przewodniczący Komisji radny Hubert Jarek otworzył i prowadził posiedzenie Komisji Zdrowia,  
Pomocy Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności. 
Powitał członków Komisji, mieszkańców Milanówka. 
Lista obecności członków Komisji jest załącznikiem do protokołu. 
Posiedzenie Komisji odbyło się w dniu 23 listopada 2023 r. (czwartek) o godz. 17:00,  
w budynku „B” Urzędu Miasta Milanówka przy ul. Kościuszki 45. 
 
Skład Komisji: 
Przewodniczący Hubert Jarek 
Radna Jolanta Nowakowska nb 
Radna Bożena Osiadacz 
Radny Waldemar Parol  
Radna Hanna Młynarska 
 
Porządek obrad: 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Opinia Komisji dotycząca uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 
2024–2039. 
3. Opinia Komisji dotycząca uchwały budżetowej Miasta Milanówka na 2024 rok. 
4. Sprawy różne. 
 
Ad 1. 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad.  
Komisja w głosowaniu: 5-za, przyjęła porządek obrad. 
 
Ad 2. 
Opinia Komisji dotycząca uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 
2024–2039. 
Skarbnik Miasta Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały dot. opinia Komisji dotycząca uchwały 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2024–2039. 
Ww. dokument w pełnej wersji jest przedstawiony na stronie miasta w BIP.  
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Milanówka na lata 2024–2039. 
Komisja w głosowaniu: 3-za, 1- wstrz, 1-nb, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw.  
 
Ad 3. 
Opinia Komisji dotycząca uchwały budżetowej Miasta Milanówka na 2024 rok. 
Skarbnik Miasta Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały dot. opinia Komisji dotycząca uchwały 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2024–2039. 
Ww. dokument w pełnej wersji jest przedstawiony na stronie miasta w BIP.  
Dyrektor CUS Krystyna Kott poinformowała, że została zrobiona korekta w związku z decyzją RMM.  
W związku z tym środki finansowe pozostaną w budżecie CUS, ponieważ występują duże niedobory pomimo 
tak skonstruowanego budżetu. Na pewno wielu zadań nie uda się zrealizować tymi pieniędzmi. Ostatnie lata 
są b. trudne. Środków poszukuje się cały rok. CUS wspólnie z referatem Usług Wspólnych ma propozycję do 
budżetu. W pozycji 85195 - Zakup usług, proponuje się zdjąć 50 000,00 zł z usług rehabilitacyjnych i dołożyć do 
pozycji 85213 - Składki na ubezpieczenia zdrowotne kwotę 130 000,00 zł. Pozostałe 50 000,00 zł jest zdjęte ze 
świadczeń społecznych w pozycji 85215 paragraf 3110 z dodatków mieszkaniowych. Świadczenia społeczne 
85214 – Zasiłki okresowe, celowe, pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe, tutaj 
należy powiększyć kwotę o 196 000,00 zł. 152 000,00 zł są to środki rządowe. Gmina musi mieć udział własny 
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w tych zadaniach, bo tak mówią wszystkie programy. Brakuje tam 196 000,00 zł. W związku z tym ten paragraf 
musi być zwiększony ze 152 000,00 zł o 196 000,00 zł. Środki finansowe, które zostały tu przeznaczone na 
opłaty za pobyty w DPS to kwota 1 500 000,00 zł. W budżecie jest 1 300 000,00 zł. W lutym zaczną się zmiany 
wysokości opłat z uwagi na to, że będą rosły koszty zatrudnienia. Zmienia się najniższe wynagrodzenie i to 
powoduje, że te koszty pobytu też rosną. Na wypłatę zasiłków stałych zaplanowano 655 000,00 zł. CUS 
otrzymał kwotę 598 000,00 zł. Zaplanowano kwotę 655 000,00 zł, ponieważ od 1 stycznia zasiłek stały rośnie  
z 719,00 zł do 1000,00 zł. Każda osoba, która ma uprawnienia do zasiłku stałego, będzie miała prawo 
otrzymywać 1000 zł świadczenia miesięcznie. Stąd wynika propozycja, aby tę kwotę zwiększyć o 117 000,00 zł. 
Pozostałe plany są rozbieżne z wnioskami CUS. W ciągu roku CUS będzie występował o weryfikację tych 
środków. Pani Kott podkreśliła, że w tym roku wchodzą nowe usługi – Usługi sąsiedzkie. Usługi te nie będą 
wymagały decyzji administracyjnej, tylko, dlatego, że będą nieodpłatne dla mieszkańców. Do tej pory były 
realizowane ze środków unijnych. W przyszły roku tych środków nie będzie. CUS będzie musiał część środków 
z usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze przeznaczyć na usługi sąsiedzkie, które w całości są 
finansowane ze środków własnych. Jest to zadanie własne o charakterze obowiązkowym.   
Radny Waldemar Parol czuje się zaskoczony. Jest opracowany budżet na ten rok. Pani Kott naniosła zmiany 
do budżetu, które zostały radnym przedstawione dzisiaj. Radni nie mogli się z tym zapoznać. Dyrektor CUS  
i Skarbnik Miasta tworzą od nowa zapisy budżetu. Radny myślał, że na komisji będzie tylko omawiany budżet, 
który został przedstawiony radnym. Radny rozumie, że brakuje środków na wszystkie działania. To się dzieje 
we wszystkich samorządach. Jednak są to daleko idące zmiany, którymi radny jest zaskoczony. Radny chciałby 
dostać, chociaż kopię tych zmian. 
Radna Bożena Osiadacz uważa, że nie zmieniają się koszty ogólne CUS, tylko są to przesunięcia między 
działami.  
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta 
Milanówka na 2024 rok. 
Komisja w głosowaniu: 3-za, 1- wstrz, 1-nb, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw.  
 
Ad 4. 
Sprawy różne. 
 
 
 
Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Nagranie stanowi integralną część protokołu. 

 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności  
/-/ 
Radny Hubert Jarek 
 
Protokołowała 
/-/ 
Małgorzata Obwojska   
 


